
Med najboljšimi v državi
Gimnastični slrokovnjaki, ki obiščejo TVD Partizan Zelena jama,

so presenečeni, ko vidijo, da telovadke, ki so v državj med najboljsimi,
vadijo v tako skromnih in neprimernih razmerah. Čeprav osemnajst
deklet nima možnosti za sodoben trcning (manjka jim primerna d>o-
rana in vrsta priprav), pa imajo voljo za trdo, vsakodnevno triumo
vadbo, brez kalere ni uspehov. Trenerji Jože Mavrič, Vida Mihelčič in
Marjeia kovač, vsi trije nekdanji telovadci, skrbijo za njihov telovadni
razvoj in jim posredujcjo svoje bogate izkušnje.

Telovadke iz TVD Partizana
Zelena jama sodijo zadnjih pet-
najst let v vrh jugoslovanske gi-
mnastike. Po poti Vjde Mihelčič,
Marije Težak in Majde Dokl, ki
so bile od leta 1967 do 1975 čla-
nice državne reprezentance,
gredo zdaj štirinajstletna Nati
Rogelj in petnajstletna Marija
Žvab (na lanskoletnem držav-
nem prvenstvu v Subotici sta siv
konkurenci mladink delili prvo
mesto, med mlajšimi mladin-
kami pa Marjeta Kovač in Bar-
bara Miklič. Na letošnjem Šala-
munovem memorialu, ki je bil
maja meseca v Mariboru in na
katerem so bile zbrane najboljše
telovadke iz države, so Zeleno-
jamčanke ponovno dokazale, da
spadajo res med najboljše. Med
mladinkami je bila Nati Rogelj
prva, Barbara Miklič druga, Ma-
rija Žvab pa je med članicami za-
sedla drugo mesto. Zato trenerji
tnladih telovadk iz Zelene jame
pričakujejo, da se bodo njihove
varovanke na državnem prven-
stvu v gimnastiki, ki bo od 19. do
21. tega meseca v Prilepu, dobro
uvrstile.

TVD Partizan Zelena jama, ki
je bil ustanovljen pred devetind-
vajsetimi leti, je center ženske

gimnastike v naši občini. V njem
vzgajajo mlade telovadke, ki so-
dijo v drugo, tretjo in četrto se-
lekcijo, to je dekleta, stara od 8
do 15 let, medtem ko za prvo se-
lekcijo skrbijo v Šolskih športnih
društvih (ŠŠD). V prvih desetih
letih obstoja društva je v njem
prevladovala moška telovadba,
kasneje pa so se začeli kazati
boljši rezultati pri ženskah in v
občini so se dogovorili, da naj
skrb za moško telovadbo v pri-
hodnje prevzame TVD Partizan
Moste, v Zeleni jami pa naj bi se
posvetili le ženskam.

Toda telovadnica, ki je dolga
17 in široka 7 metrov, nikakor ne
ustreza zahtevam sodobnega
treninga. V njej ne morejo na-
mestiti parternega podija, saj je
le-ta širši od dvorane in meri v
dolžino in širino 12 metrov. Tudi
z zaletom za preskok, ki mora
znašati 22 metrov, imajo težave,
vendar si pomagajo tako, da od-
prejo vrata na hodnik. Vse oro-
dje je treba vsakič na novo po-
staviti in ga potem seveda tudi
pospraviti. Tudi garderobni pro-
stor in sanitarije niso primerne.

Zdaj se v TVD Partizan Ze-
lena jama ukvarjajo le z najbolj-
šimi dekleti iz naše občine v

športni gimnastiki, še ob šolskem
polletju pa so imeli dvakrat na
teden rekreacijo za predšolske
otroke.

Ker pa ŠCTP zdaj pogosteje upo-
rablja telovadnico kot doslgj,- to-ni ••
več mogoče.Tako predšolski c»tr!ociy ~'
tem delu naše občine nimajo več ~
mažnosti za rekreativno tdofradba "
Nekoliko bolje je pri šolski mladitu, "
saj na treh šolah v naši občinf (Jože "
Moškrič, Vide Pregarc in Karel De-
stovnik-Kajuh) delujejo v okvtra
ŠŠD tudi prve selekcije v girnnastikj.
Navadno jih vodijo profesorice teld-
vadbe, ki so bile včasih tudi same te-
lovadke. Prav pa bi bilo, da bi gimna-
stika zaživela v vseh ŠSD, saj na ta
način najlaže odkrivajo mlade, na-
darjene telovadke. Prek Ieta je na-
mreč v občini več izbirnih tekmo-
vanj, ki se jih udeležijo vsa Š§D.
Najboljše telovadke potem priklju-
čijo vrsti, ki vadi v TVD Partizan Ze-
lena jama.

Da bodo tdovadke Zelene jame v
prihodnje še ostale med prvimi v dr-
žavi, hkrati pa dosegaJe boljša mesta
ludi na svetovnih prireditvah, pa ni
odvisno zgoij od njih in trenerjev.
Treba jim bo zagotoviti tudi boljše
možnosti za trening. saj smo se odlo-
čili, da sodi gimnastika v Ljubljani
med prednostne športne panoge. Če
boreferendum za III. samoprispevek
uspeL potem bo to njihovo zadrego
resil prizidek, ki naj bi ga dudali OŠ
Ketteja in Murna na Kodeljevem. V
njem naj bi bfla tudi gimnastKna dvo-
rana /. vsemi sodobnimi pripomočki
za vadbo. S tem bi se tudi povečala
možnost rekreativne teiovadbe,
hkrati pa bi to dvorano uporabljali
tudi OS in visoka šola za teiesno kal-
turo.
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